
1 

 

 

 

P r o t o k ó ł  N r  XIV/2019 

           ------------------------------------------------------------------ 
z posiedzenia sesji Rady Miejskiej 

w Tczewie VIII kadencji 2018-2023 

z dnia 28 listopada 2019 roku 

 

godz. 10.00  w sali im. Franciszka Fabicha 

Urząd Miejski w Tczewie przy ul. 30 Stycznia 1 

--------------------------------------------------------------------------- 
 

Obecni radni:   22 / wg listy obecności 
 

Nieobecni radni:  Wojciech Korda      
                              

Pkt. 1  
Otwarcie sesji i powitanie gości  
Przewodniczący Rady Miejskiej Zenon Drewa – otworzył XIV sesję Rady Miejskiej                  
w Tczewie VIII kadencji.  
 
W i t a j ą c   
- Prezydenta Miasta Tczewa Mirosława Pobłockiego,  
- Z-cę Prezydenta Miasta Tczewa Adama Burczyka, 
- Z-cę Prezydenta Miasta Tczewa Adama Urbana, 
- Sekretarz Miasta Tczewa Katarzynę Mejna, 
- Radnych Rady Miejskiej w Tczewie VIII kadencji, 
- Radnych Powiatu Tczewskiego, 
- przedstawicieli związków zawodowych,  
- prezesów i dyrektorów gminnych jednostek organizacyjnych,  
- naczelników wydziałów Urzędu Miejskiego, 
- przedstawicieli prasy oraz wszystkich gości zaproszonych na sesję. 
 
Obecni zaproszeni goście - według załączonej listy obecności. 
 
Pkt 2 porządku posiedzenia 
Sprawdzenie obecności radnych 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej Zenon Drewa stwierdził, 
że w obradach sesji uczestniczy 22 radnych i na podstawie art. 14 ust.1 ustawy z dnia                 
8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym jest wymagane kworum do podejmowania 
uchwał objętych porządkiem obrad. 
 
Pkt.3 
Przedstawienie proponowanego  
porządku obrad sesji. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Zenon Drewa  –  przedstawił porządek obrad sesji                     
z dnia 14 listopada 2019 r. Do przedstawionego porządku  nie zgłoszono uwag.  
 
Porządek posiedzenia:  
 

I. Część pierwsza: 
1. Otwarcie sesji i powitanie gości. 
2. Sprawdzenie obecności radnych. 
3. Przedstawienie proponowanego porządku obrad sesji. 
4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Tczewie z dnia 31 października 

2019r.  
5. Informacja z działalności Prezydenta Miasta Tczewa za m-c listopad 2019 r. 
6. Informacja ze zgłoszonych interpelacji przez radnych w okresie od                                 

31 października  2019r. do 27 listopada  2019 r. 
 
      II . Część druga: 
 

7. Informacja z przeprowadzonej  analizy zagrożeń obszaru wodnego w Gminie 
Miejskiej Tczew.     

 
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 
8.1  opłat za przewozy osób środkami miejskiej komunikacji masowej w Tczewie                     

w latach 2020-2022, 
8.2 powierzenia spółce InnoBaltica Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością                         

z siedzibą w Gdańsku zadań własnych Gminy Miejskiej Tczew oraz przystąpienia 
do Spółki, 

8.3 przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla rejonu Południowa - Nowodworcowa w Tczewie, 

8.4 przyjęcia rocznego planu potrzeb w zakresie wykonania prac społecznie 
użytecznych w mieście Tczewie na rok 2020, 

8.5 przystąpienia Gminy Miejskiej Tczew do realizacji Programu ,,Asystent osobisty 
osoby niepełnosprawnej” – edycja 2019-2020 realizowanego ze środków 
Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych, 

8.6  zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych  i Przeciwdziałania Narkomanii w mieście Tczewie na rok 2020, 

8.7 udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Tczewskiego, 
8.8  skargi na działalność Prezydenta Miasta Tczewa. 

 
9. Zgłaszanie interpelacji, zapytań oraz wniosków. 
10. Wolne wnioski, informacje oraz oświadczenia (podziękowania, życzenia itp.). 

 
Pkt 4 
Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Tczewie 
 z dnia 31 października 2019 r. 
Przewodniczący Rady Miejskiej  Zenon Drewa –przedstawił w/w protokół z sesji.   
Poinformował, że protokół były wyłożony w Biurze Rady do wglądu.  
Czy są uwagi do protokołu.  
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Uwag nie zgłoszono 
Przewodniczący Rady Miejskiej Zenon Drewa – poddał pod głosowanie protokół                 
z  sesji Rady Miejskiej w Tczewie z dnia 31 października 2019 r.  
 
W wyniku jawnego głosowania 

Protokół z sesji z dnia 31 października 2019r. 
przyjęto jednogłośnie: za – 21 

 (podczas głosowania pkt 4 – obecnych 21 radnych  
przy ustawowym składzie 23 radnych) 

 
za głosowali P. Antczak, R. Brucki,  W. Borzyszkowski,  Ł. Brządkowski , J. Cichon,               

B.  Chylicka,  M. Ciesielski, K. Cieśnik, Z. Drewa, T. Dzwonkowski,                   
B. Genca, K. Ickiewicz, , R. Kucharski, M. Kussowski, M. Matysiak,                  
K. Mokwa, I. Nitza G. Pierzynowska,  M. Skiberowski, T. Tobiański,                 
E. Ziółek-Radziszewska. 

przeciw głosowali ------------- 
wstrzymali się od głosu ------------- 
nieobecni na sesji W. Korda, 
nieobecni podczas 
głosowania 

 
K. Misiewicz  

 
Rada Miejska w Tczewie przyjęła protokół z sesji z dnia 31 października 2019 r.       

 
Pkt 5 
Informacja z działalności Prezydenta Miasta Tczewa za m-c listopad 2019 r.     
             
Prezydent Miasta Tczewa Mirosław Pobłocki - przedstawił informację z bieżącej 
działalności, która stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Zenon Drewa – zwrócił się z zapytaniem, czy są 
zapytania do informacji przedstawionej przez pana prezydenta.   
 
Radny Łukasz Brządkowski - zwrócił się z zapytaniem, czy mieszkańcy Starego Miasta, 
korzystający z podziemnych śmietników mogli by płacić indywidualnie za wywóz 
odpadów, a nie jak im się proponuje, że jedna osoba ma zbierać i wpłacać pieniądze od 
wszystkim mieszkańców. Mieszkańcy chcą, aby każdy płacił za siebie.  
 
Prezydent  Miasta Tczewa Mirosław Pobłocki – poinformował, że  zaproponowany 
system płatności, czyli jedna osoba zbiera pieniądze od wszystkich  mieszkańców i płaci 
za odbiór odpadów, sprawdza się przy ul Kopernika. Temat jest do uzgodnienia                         
z zarządcą budynku.  
 
Pkt 6 
Informacja ze zgłoszonych interpelacji przez radnych w okresie od 31 października  
2019r. do 27 listopada  2019 r. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Zenon Drewa – poinformował, że w w/w okresie radni 
nie złożyli interpelacji. 
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II Część  
Pkt 7 
Informacja z przeprowadzonej 
analizy zagrożeń obszaru wodnego  
w Gminie Miejskiej Tczew 
Przewodniczący Rady Miejskiej Zenon Drewa – przedstawił w/w Informację.  
Uwag nie zgłoszono 
Wobec powyższego  
Przewodniczący Rady Miejskiej Zenon Drewa – poinformował, że  
 

Rada Miejska w Tczewie przyjęła do wiadomości Informację z przeprowadzonej 
analizy zagrożeń obszaru wodnego w Gminie Miejskiej Tczew. 

 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej  Zenon Drewa – ogłosił przerwę w obradach sesji w celu 
spotkania się Komisji Polityki Gospodarczej.  

Przerwa 
Po przerwie 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej  Zenon Drewa  – wznowił obrady sesji. 
 
Pkt 8 podjęcie uchwał  
Pkt 8.1 
Podjęcie uchwały w sprawie 
opłat za przewozy osób środkami  
miejskiej komunikacji masowej  
w Tczewie  w latach 2020-2022, 
Przewodniczący Rady Miejskiej Zenon Drewa – przedstawił projekt uchwały z dnia                
15 listopada 2019 r.  
Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej Krzysztof Misiewicz – poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Kazimierz Ickiewicz– poinformował, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  
Uwag nie zgłoszono  
Wobec powyższego  
Przewodniczący Rady Miejskiej Zenon Drewa – poinformował, że projekt uchwały                     
w sprawie opłat za przewozy osób środkami miejskiej komunikacji masowej w Tczewie  
w latach 2020-2022. 
 
W wyniku jawnego głosowania  

Uchwałę Nr XIV/115/2019 
w sprawie 

opłat za przewozy osób środkami miejskiej komunikacji masowej w Tczewie                    
w latach 2020-2022, 

podjęto jednogłośnie: za –22 
(podczas głosowania pkt 8.1 – obecnych 22 radnych)  

przy ustawowym składzie 23 radnych)  
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za głosowali P. Antczak, W. Borzyszkowski, R. Brucki,  Ł. Brządkowski , J. Cichon,        
M. Ciesielski, K. Cieśnik, B.  Chylicka Z. Drewa, T. Dzwonkowski,                       
B. Genca, K. Ickiewicz, R. Kucharski, M. Kussowski,  M. Matysiak,                 
K. Mokwa, K. Misiewicz, I. Nitza, G. Pierzynowska, M. Skiberowski,                     
T. Tobiański,  E. Ziółek-Radziszewska. 

przeciw głosowali ------------- 
wstrzymali się od głosu ------------- 
nieobecni na sesji W. Korda, 
nieobecni podczas 
głosowania 

 
-------------- 

 
Rada Miejska w Tczewie podjęła  uchwałę w sprawie opłat za przewozy osób 

środkami miejskiej komunikacji masowej w Tczewie  w latach 2020-2022. 
 
Pkt 8.2 
Podjęcie uchwały w sprawie  
powierzenia spółce InnoBaltica 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością                          
z siedzibą w Gdańsku zadań własnych Gminy  
Miejskiej Tczew oraz przystąpienia do Spółki 
Przewodniczący Rady Miejskiej Zenon Drewa – przedstawił projekt w/w uchwały                     
z dnia 13.11.2019 r.  
Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Kazimierz Ickiewicz– poinformował, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej Krzysztof Misiewicz – poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. Omówił projekt uchwały 
zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Uwag nie zgłoszono  
Wobec powyższego  
Przewodniczący Rady Miejskiej Zenon Drewa – poddał pod głosowanie projekt  uchwały 
w sprawie powierzenia spółce InnoBaltica Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością                         
z siedzibą w Gdańsku zadań własnych Gminy Miejskiej Tczew oraz przystąpienia do 
Spółki. 
 
W wyniku jawnego głosowania  

Uchwałę Nr XIV/116/2019 
w sprawie 

powierzenia spółce InnoBaltica Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością                          
z siedzibą w Gdańsku zadań własnych Gminy Miejskiej Tczew oraz 

przystąpienia do Spółki 
podjęto większością głosów: za –19, przeciw-0, wstrz. -3, 

(podczas głosowania pkt 8.2 – obecnych 22 radnych)  
przy ustawowym składzie 23 radnych)  

 
za głosowali W. Borzyszkowski, R. Brucki,  Ł. Brządkowski , B.  Chylicka,                           

M. Ciesielski, K. Cieśnik, Z. Drewa, T. Dzwonkowski, B. Genca,                        
K. Ickiewicz, R. Kucharski, M. Kussowski, M. Matysiak,  



6 

 

K. Mokwa, K. Misiewicz, I. Nitza, G. Pierzynowska, M. Skiberowski,                 
T. Tobiański,   

przeciw głosowali ------------- 
wstrzymali się od głosu P. Antczak, J. Cichon, E. Ziółek-Radziszewska, 
nieobecni na sesji W. Korda 
nieobecni podczas 
głosowania 

 
------------ 

 
Rada Miejska w Tczewie podjęła  uchwałę w sprawie powierzenia spółce 

InnoBaltica Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku zadań 
własnych Gminy Miejskiej Tczew oraz przystąpienia do Spółki. 

 
Pkt 8.3  
Podjęcie uchwały w sprawie  
przystąpienia do sporządzenia  
miejscowego planu zagospodarowania  
przestrzennego dla rejonu  
Południowa - Nowodworcowa w Tczewie 
Przewodniczący Rady Miejskiej Zenon Drewa – przedstawił projekt w/w uchwały z dnia 
2019r.  
Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej Krzysztof Misiewicz – poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. Omówił projekt uchwały 
zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Kazimierz Ickiewicz– poinformował, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  
Uwag nie zgłoszono  
Wobec powyższego  
Przewodniczący Rady Miejskiej Zenon Drewa – poddał pod głosowanie projekt  uchwały 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla rejonu Południowa - Nowodworcowa w Tczewie. 
 
W wyniku jawnego głosowania  

Uchwałę Nr XIV/117/2019 
w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla rejonu Południowa - Nowodworcowa w Tczewie 

podjęto jednogłośnie : za –22 
(podczas głosowania pkt 8.3 – obecnych 22 radnych)  

przy ustawowym składzie 23 radnych)  
 
za głosowali P. Antczak, W. Borzyszkowski, R. Brucki,  Ł. Brządkowski , J. Cichon,        

B.  Chylicka, M. Ciesielski, K. Cieśnik, Z. Drewa, T. Dzwonkowski,                    
B. Genca, K. Ickiewicz, , R. Kucharski, M. Kussowski,  M. Matysiak,                  
K. Mokwa, K. Misiewicz, I. Nitza,G. Pierzynowska, M. Skiberowski,                      
T. Tobiański,  E. Ziółek-Radziszewska. 

przeciw głosowali ------------- 
wstrzymali się od głosu ------------- 
nieobecni na sesji W. Korda 
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nieobecni podczas 
głosowania 

 
------------ 

 
Rada Miejska w Tczewie podjęła  uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla rejonu  Południowa - 
Nowodworcowa w Tczewie 

 
Pkt 8.4 porządku posiedzenia 
Podjęcie uchwały w spawie 
przyjęcia rocznego planu potrzeb 
w zakresie wykonania prac społecznie 
użytecznych w mieście Tczewie na rok 2020 
Przewodniczący Rady Miejskiej Zenon Drewa – przedstawił projekt w/w uchwały z dnia 
6 listopada 2019r.  
Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej Krzysztof Misiewicz – poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Kazimierz Ickiewicz– poinformował, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Bożena Chylicka – poinformowała, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  
Uwag nie zgłoszono  
Wobec powyższego  
Przewodniczący Rady Miejskiej Zenon Drewa – poddał pod głosowanie projekt  uchwały 
w sprawie przyjęcia rocznego planu potrzeb w zakresie wykonania prac społecznie 
użytecznych w mieście Tczewie na rok 2020. 
 
W wyniku jawnego głosowania  

Uchwałę Nr XIV/118/2019 
w sprawie  

przyjęcia rocznego planu potrzeb w zakresie wykonania prac społecznie 
użytecznych w mieście Tczewie na rok 2020 

podjęto jednogłośnie: za –22 
 (podczas głosowania pkt 8.4 – obecnych 22 radnych)  

przy ustawowym składzie 23 radnych)  
 
za głosowali P. Antczak, W. Borzyszkowski, R. Brucki,  Ł. Brządkowski , J. Cichon,        

B.  Chylicka, M. Ciesielski, K. Cieśnik, Z. Drewa, T. Dzwonkowski,                    
B. Genca, K. Ickiewicz, , R. Kucharski, M. Kussowski, M. Matysiak,                  
K. Mokwa, K. Misiewicz, I. Nitza, G. Pierzynowska, M. Skiberowski,              
T. Tobiański,  E. Ziółek-Radziszewska. 

przeciw głosowali ------------- 
wstrzymali się od głosu ------------- 
nieobecni na sesji W. Korda 
nieobecni podczas 
głosowania 

 
------------ 
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Rada Miejska w Tczewie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia rocznego planu 

potrzeb w zakresie wykonania prac społecznie użytecznych w mieście                   
Tczewie na rok 2020. 

 
Pkt  8.5 
Podjęcie uchwały w sprawie  
przystąpienia Gminy Miejskiej  
Tczew do realizacji Programu ,,Asystent  
osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja  
2019-2020 realizowanego ze środków  
Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób  
Niepełnosprawnych 
Przewodniczący Rady Miejskiej Zenon Drewa – przedstawił projekt w/w uchwały z dnia 
23 października  2019r.  
 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Kazimierz Ickiewicz– poinformował, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Bożena Chylicka – poinformowała, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  
Uwag nie zgłoszono 
Wobec powyższego  
Przewodniczący Rady Miejskiej Zenon Drewa – poddał pod głosowanie projekt    
uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Tczew do realizacji Programu 
,,Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2019-2020 realizowanego ze 
środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych. 
 
W wyniku jawnego głosowania    

Uchwałę Nr XIV/119/2019 
w sprawie 

przystąpienia Gminy Miejskiej Tczew do realizacji Programu ,,Asystent 
osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2019-2020 realizowanego ze środków 

Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych 
podjęto jednogłośnie: za – 22 

(podczas głosowania pkt 8.5 – obecnych 22 radnych)  
przy ustawowym składzie 23 radnych)  

 
za głosowali P. Antczak, W. Borzyszkowski, R. Brucki,  Ł. Brządkowski , J. Cichon,        

B.  Chylicka, M. Ciesielski, K. Cieśnik, Z. Drewa, T. Dzwonkowski,                    
B. Genca, K. Ickiewicz, , R. Kucharski, M. Kussowski, M. Matysiak,                  
K. Mokwa, K. Misiewicz, I. Nitza, G. Pierzynowska, M. Skiberowski,              
T. Tobiański,  E. Ziółek-Radziszewska. 

przeciw głosowali ------------- 
wstrzymali się od głosu ------------- 
nieobecni na sesji W. Korda 
nieobecni podczas 
głosowania 

 
------------ 
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Rada Miejska w Tczewie podjęła  uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy 

Miejskiej Tczew do realizacji Programu ,,Asystent osobisty osoby 
niepełnosprawnej” – edycja 2019-2020 realizowanego ze środków 
Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych. 

 
Radny Marcin Kussowski – poinformował, że w ubiegły czwartek Sejm przyjął 
nowelizację ustawy i w związku z tym, aby poprawić nazwę Solidarnościowy Fundusz 
Wsparcia Osób Niepełnosprawnych, na Fundusz Solidarnościowy.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Zenon Drewa – podziękował radnemu za zgłoszoną 
uwagę.  
 
Pkt  8.6 porządku posiedzenia  
Podjęcie uchwały w sprawie  
zatwierdzenia Gminnego Programu  
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  
Alkoholowych  i Przeciwdziałania Narkomanii  
w mieście Tczewie na rok 2020 
Przewodniczący Rady Miejskiej Zenon Drewa – przedstawił projekt w/w uchwały                       
z dnia 13 listopada 2019 r.  
Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Kazimierz Ickiewicz– poinformował, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Bożena Chylicka – poinformowała, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. Omówiła projekt uchwały.  
Uwag nie zgłoszono  
Wobec powyższego  
Przewodniczący Rady Miejskiej Zenon Drewa – poddał pod głosowanie projekt    
uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych  i Przeciwdziałania Narkomanii w mieście Tczewie na rok 
2020. 
 
W wyniku jawnego głosowania    

Uchwałę Nr XIV/120/2019 
w sprawie 

zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych  i Przeciwdziałania Narkomanii w mieście Tczewie na rok 2020 

podjęto większością głosów: za – 21, przeciw – 0, wstrz. – 1,  
(podczas głosowania pkt 8.6 – obecnych 22 radnych)  

przy ustawowym składzie 23 radnych)  
 
za głosowali P. Antczak, W. Borzyszkowski, R. Brucki,  Ł. Brządkowski , J. Cichon,        

B.  Chylicka, M. Ciesielski, K. Cieśnik, Z. Drewa, T. Dzwonkowski,                
B. Genca, K. Ickiewicz, R. Kucharski, M. Kussowski, M. Matysiak,                  
K. Mokwa, K. Misiewicz, I. Nitza, , M. Skiberowski, T. Tobiański,                        
E. Ziółek-Radziszewska. 

przeciw głosowali ------------- 
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wstrzymali się od głosu G. Pierzynowska  
nieobecni na sesji W. Korda 
nieobecni podczas 
głosowania 

 
------------ 

 
Rada Miejska w Tczewie podjęła  uchwałę w sprawie zatwierdzenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych                                         
i Przeciwdziałania Narkomanii w mieście Tczewie na rok 2020. 

 
Pkt  8.7  porządku posiedzenia  
Podjęcie uchwały w sprawie  
udzielenia pomocy finansowej  
dla Powiatu Tczewskiego 
Przewodniczący Rady Miejskiej Zenon Drewa – przedstawił projekt w/w uchwały                       
z dnia 4 października 2019 r. poinformował o autopoprawce, tj. w uzasadnieniu  projektu 
uchwały w/ być zapis ,,Zarządu Powiatu Tczewskiego”. 
 
Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Bożena Chylicka -  poinformowała, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Kazimierz Ickiewicz– poinformował, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
Uwag nie zgłoszono  
Wobec powyższego  
Przewodniczący Rady Miejskiej Zenon Drewa – poddał pod głosowanie projekt    
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Tczewskiego. 
 
W wyniku jawnego głosowania    

Uchwałę Nr XIV/121/2019 
w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Tczewskiego 
podjęto jednogłośnie: za – 22 

(podczas głosowania pkt 8.7 – obecnych 22 radnych)  
przy ustawowym składzie 23 radnych)  

 
za głosowali P. Antczak, W. Borzyszkowski, R. Brucki,  Ł. Brządkowski , J. Cichon,        

B.  Chylicka, M. Ciesielski, K. Cieśnik, Z. Drewa, T. Dzwonkowski,                    
B. Genca, K. Ickiewicz, , R. Kucharski, M. Kussowski,  M. Matysiak,                      
K. Mokwa, K. Misiewicz, G. Pierzynowska,  M. Skiberowski,                              
T. Tobiański,  E. Ziółek-Radziszewska. 

przeciw głosowali ------------- 
wstrzymali się od głosu ------------- 
nieobecni na sesji W. Korda 
nieobecni podczas 
głosowania 

 
----------- 

 
Rada Miejska w Tczewie podjęła  uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Powiatu Tczewskiego. 
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Pkt  8.8  porządku posiedzenia  
Podjęcie uchwały w sprawie  
skargi na działalność Prezydenta  
Miasta Tczewa 
Przewodniczący Rady Miejskiej Zenon Drewa – przedstawił projekt w/w uchwały                       
z dnia 19 listopada 2019 r.  
 
Z-ca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Maciej Skiberowski – 
odczytał wniosek komisji: ,, Komisja zapoznała się ze skargą z dnia 28 października 
2019 r. przesłana według właściwości przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze                          
w Gdańsku dot. nieużyczenia Bulwaru nad Wisłą na VI Pomorskie Święto Wisły 
organizowane w dniach 7-8.09.2019r. i podtrzymuje swoje stanowisko to tożsamej skargi 
rozpatrywanej w sierpniu , która była poddana uchwale Nr XI/92/2019 uznając ja za 
bezzasadną. Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek: ,,kto jest za 
uznaniem w/w skargi za zasadną”  - w głosowaniu : 6-przeciw/jednogłośnie. W Wyniku 
głosowania Komisja uznała skargę za bezzasadną.  
Komisja wnioskuje, aby w sytuacji odmowy użyczenia terenu należącego do miasta 
dobrze by było podać uzasadnienie. 
 
Uwag nie zgłoszono  
Wobec powyższego  
Przewodniczący Rady Miejskiej Zenon Drewa – poddał pod głosowanie projekt    
uchwały w sprawie skargi na działalność Prezydenta Miasta Tczewa. 
 
W wyniku jawnego głosowania    

Uchwałę Nr XIV/122/2019 
w sprawie 

skargi na działalność Prezydenta Miasta Tczewa 
podjęto większością głosów: za – 17, przeciw – 0, wstrz. -5 

(podczas głosowania pkt 8.8 – obecnych 22 radnych)  
przy ustawowym składzie 23 radnych)  

 
za głosowali W. Borzyszkowski, R. Brucki,  Ł. Brządkowski B.  Chylicka,                               

M. Ciesielski, K. Cieśnik, Z. Drewa, B. Genca, K. Ickiewicz, R. Kucharski, 
M. Kussowski,  K. Mokwa, K. Misiewicz, G. Pierzynowska,                                   
M. Skiberowski, T. Tobiański. 

przeciw głosowali ------------- 
wstrzymali się od głosu P. Antczak, J. Cichon, T. Dzwonkowski , E. Ziółek-Radziszewska                      

M. Matysiak,                                         
nieobecni na sesji W. Korda 
nieobecni podczas 
głosowania 

 
----------- 

 
Rada Miejska w Tczewie podjęła  uchwałę w sprawie skargi na działalność 

Prezydenta Miasta Tczewa 
 
Pkt 13 
Zgłaszanie interpelacji, zapytań i wniosków. 
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TREŚĆ WNIOSKÓW: 

1. Radny Józef Cichoń 
Radny zwrócił się z wnioskiem o wykonanie naprawy nawierzchni chodnika przy                 
ul. Obrońców Westerplatte w okolicy budynku nr 11 przy przejściu dla pieszych. 
 

Treść wniosku znajduje się w rejestrze pod poz. 118 
 
Radny Marcin Kussowski – podziękował za szkolenie dla radnych  przeprowadzone 
przez dr Jakuba Szlachetko z Instytutu Metropolitarnego, na którym poinformowano, że 
według nowych przepisów nie ma wniosków, więc te sprawy trzeba by też uregulować w 
naszej Radzie.  
Radny poinformował, że po szkoleniu ma jeden wniosek, iż trzeba uaktualnić statut 
miasta Tczewa. Z uzyskanych informacji zmiana statutu jest w toku realizacji.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Zenon Drewa – udzielił odpowiedzi radnemu Marcinowi 
Kussowskiemu, iż na początku kadencji, na konwencie były już poruszane zagadnienia,                    
o których mówił radny. Rzeczywiście tak to jest zapisane, że interpelacje i wolne wnioski 
są trochę inaczej traktowane teraz po zmianach. Ale nic nie stoi na przeszkodzie, jeżeli 
coś zwyczajowo funkcjonowało i było przyjęte i akceptowane, aby funkcjonowało w 
dalszym okresie. Mowa o tym była na konwencie, zdanie przewodniczących komisji było 
takie, żeby wolne wnioski i interpelacje w programie Rady utrzymać i tak też 
postępujemy.  
 
Pkt  11 
Wolne wnioski, informacje oraz oświadczenia (podziękowania, życzenia itp.). 
 
Radny Kazimierz Mokwa – podziękował radnej Gertrudzie Pierzynowskiej oraz 
Kierownikowi Domu Kultury na Suchostrzygach za zaproszenie na spotkanie, podczas 
którego przekazywano informacje, ulotki na temat nowych zasad odbierania od  
mieszkańców i segregacji odpadów (BIO). 
 
Radny Roman Kucharski – podziękował panu Z-cy Prezydenta Miasta Adamowi 
Burczykowi oraz Kierownikowi Miejskiego Zarządu Dróg Marcinowi Górnemu, za 
realizacje wniosku dotyczącego zakazu wieszania reklam na skrzyżowaniach.  
 
Radna Gertruda Pierzynowska – poinformowała, iż wstrzymała się podczas głosowania 
projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki                             
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  i Przeciwdziałania Narkomanii w mieście 
Tczewie na rok 2020, gdyż mieszkańcy wieżowca przy ul. Armii Krajowej 21, skarżą się 
na hałasy dochodzące z baru Underground, znajdującego się nieopodal wieżowca.                     
Od sześciu lat toczy się walka o zlikwidowanie tego baru, gdzie dzieją się dantejskie 
sceny w piątek, sobotę czy niedzielę.   
Wielokrotne prośby do Komisji przeciwdziałania alkoholizmowi i do pana prezydenta                  
i do prasy, nie dają rezultatu. Radna w imieniu mieszkańców, jeszcze raz zwróciła się do 
komisji przeciwdziałania alkoholizmowi o rozwiązanie tego problemu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Zenon Drewa – przekazał komunikaty:  
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- zwrócił się do radnych z prośbą, aby obszerniejsze wystąpienia na sesji były   
  przekazywane do protokołu na piśmie, 
- konwent odbędzie się 5 grudnia o godz. 16.00, 
- komisje  9-12 grudnia br. na komisjach będzie omawiany budżet miasta na 2020 rok, 
- sesja Rady Miejskiej 19 grudnia o godz. 10.00, 
- po sesji pan prezydent miasta przedstawi radnym projekt budżetu miasta na 2020 rok, 
- zachęcił radnych do wzięcia udziału w spotkaniu opłatkowym dla mieszkańców miasta.  
 
 
Więcej uwag nie zgłoszono    
W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Rady Miejskiej                
w Tczewie Zenon Drewa – zamknął obrady XIV sesji Rady Miejskiej VIII kadencji                    
2018-2023, dziękując wszystkim za uczestnictwo.   
 
Obrady sesji zakończono o godz. 1130. 
 
 
 
                        Przewodniczący 

                                   Rady Miejskiej w Tczewie 

 

                                    Zenon Drewa 

 

 

 

 

Wytworzyła: Łucja Kussowska 
 

 

 

 

 

 


